
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

(Incorporated in the Cayman Islands with limited liability)  

（於開曼群島註冊成立的有限公司） 
(Stock Code/股份代號: 2789) 

 

P R OV ISI ON  O F EMA I L A D D RESS  FO R M  電 郵 地 址 提 供 表 格 
 

 

致 To: 遠大中國控股有限公司  Yuanda China Holdings Limited 

c/o Link Market Services (Hong Kong) Pty Limited 

香港中環皇后大道中28號中滙大廈16樓1601室  

Suite 1601, 16/F, Central Tower, 28 Queen’s Road Central, Hong Kong 

服務熱線 Services Hotline: (852) 3707 2600  

電郵地址 Email: hkenquiries@linkmarketservices.com  
 

 

 

(請用正楷英文填寫  Please complete in ENGLISH CAPITAL LETTERS) 

 

 

證券持有人姓名 

Name of Registered Holder(s) 

 

 

 

證券持有人登記地址 

Registered Address 

 

 

 

聯絡電話號碼 

Contact Telephone Number 

 

 

 

 

電郵地址 

                                

Email Address                                 

 

 

 

    

簽名 Signature   日期 Date 

 

 

PERSONAL INFORMATION COLLECTION STATEMENT  收集個人資料聲明  

(i) In this statement, “Personal Data” has the same meaning as “personal data” in the Personal Data (Privacy) Ordinance, Chapter 486 of the Laws of Hong Kong (“PDPO”). 

本聲明中所指的「個人資料」具有香港法例第 486 章《個人資料（私隱）條例》（「《私隱條例》」）中「個人資料」的涵義。 

 

(ii) Your supply of Personal Data to the Company is on a voluntary basis. Your Personal Data may be used by the Company or be transferred to its Hong Kong Share Registrar for processing your instructions and/or request stated in this form and will be 

retained for such period as may be necessary for our verification and record purposes. 

閣下是自願向本公司提供個人資料。 閣下的個人資料可被本公司用於或被轉移給本公司的香港證券登記處作為處理 閣下在本表格上所述的指示及/或要求，並將在適當期間保留該等個人資料作核實及紀錄用途。 

 

(iii) You have the right to request access to and/or correction of your Personal Data in accordance with the provisions of the PDPO. Any such request for access to and/or correction of your Personal Data should be in writing and addressed to the Personal 

Data Privacy Officer of Link Market Services (Hong Kong) Pty Limited at Suite 1601, 16/F, Central Tower, 28 Queen’s Road Central, Hong Kong or by email at hkenquiries@linkmarketservices.com. 

閣下有權根據《私隱條例》的條文查閱及/或修改 閣下的個人資料。任何該等查閱及/或修改個人資料的要求均須以書面方式向 Link Market Services (Hong Kong) Pty Limited（地址為香港中環皇后大道中 28 號中滙大廈 16 樓 1601

室）的個人資料私隱主任或電郵至 hkenquiries@linkmarketservices.com 提出。 
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